
dilluns, 07 de juliol de 2025

VIII Jornada ADUTIC: "Intel·ligència artificial: de la
teoria a la pràctica"
El passat  vam celebrar la 20 de juny VIII Jornada

, una trobada que enguany es va centrar en l’ADUTIC
impacte creixent de la intel·ligència artificial (IA) a

, sota el lema l’àmbit universitari "Intel·ligència
. La jornada va serartificial: De la teoria a la pràctica"

un espai de reflexió i intercanvi d’experiències pensat per
al professorat universitari, en un moment en què la IA
irromp amb força en la docència, la recerca i la gestió
acadèmica.

La conferència inaugural va anar a càrrec de Miquel
, amb el títol Àngel Prat "De la teoria a la pràctica: IA a

les aules universitàries. Algunes primeres lliçons
 En la seva intervenció, àgil i clara com ens téapreses."

acostumats, el ponent va compartir reflexions
fonamentades sobre l’ús actual de la IA en l’ensenyament superior. A partir de dades recents, informes i estudis
sobre tendències internacionals, va oferir una panoràmica molt completa de l’estat de la qüestió, tot destacant
els principals reptes i oportunitats que la IA planteja a les institucions universitàries i, en especial, al professorat.
L’aportació del Miquel Àngel va resultar especialment valuosa per la seva combinació d’evidència empírica i
experiència pràctica, posant de manifest com els discursos sobre la IA poden concretar-se en actuacions útils
dins les aules.

Tot seguit, vam poder participar en els  de l’tallers pràctics equip ICE de la Universitat de Lleida "Explorem
. A través d’un enfocament participatiu, es van presentar i experimentar diferentsla Intel·ligència Artificial"

eines amb gran potencial educatiu, com ara ,  i . Aquest espai pràctic va permetreMizou Brisk Teaching Claude
conèixer noves aplicacions i obrir debat sobre com incorporar-les de manera crítica i efectiva en la nostra
docència.

Des de la unitat Suport i Assessorament a l'Activitat Docent volem expressar el nostre agraïment sincer a totes
les persones que vau fer possible la jornada: al ponent convidat, a l’equip de formadors de l’ICE, a tots els
participants que vau omplir la sala amb el vostre interès i preguntes, i a la Vicerectora d’Ordenació Acadèmica i
Qualitat, que ens va acompanyar i va reforçar amb la seva presència el compromís institucional amb la
innovació docent.

Les presentacions i el vídeo de la ponència estaran disponibles pròximament a la web d’ADUTIC per a totes les
persones interessades.

La Jornada ADUTIC es consolida, any rere any, com un punt de trobada imprescindible per compartir
 i avançar, col·lectivament, cap a una docència universitària més innovadora, crítica i connectadaconeixement

amb els grans reptes educatius del nostre temps. Gràcies per fer-ho possible!

Òscar Flores
Unitat SAAD
https://www.saad.udl.cat/ca/adutic/ [ /sites/Saad/ca/adutic/ ]
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